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Από το υπ’ αριθ. 6/2004 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 188/2004 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
΄Εκφραση γνώμης Δ.Σ. 1)Επί της Μ.Π.Ε. για  
εκμετάλλευση λατομείου μαρμάρου από τον Νικόλαο 
Ηλιάδη στη θέση «Αράπης» του αγροκτήματος Μ. 
Σάντας 2)Κατά της δημιουργίας νέων λατομικών χώρων 
στην περιοχή Μ. Σάντας και 3)Υπέρ της αναγκαιότητας 
καθορισμού λατομικών ζωνών στο Ν. Ημαθίας.. 

 
       Σήμερα 22 Μαρτίου του έτους 2004 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 18-3-2004 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  29 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Μ. Γαβρίδης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Η. Σοφιανίδης Π. Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης    
4. Σ.  Παναγιωτίδης   Απόντες Δημαρχιακοί 
5. Ι. Καλαϊτζίδης   Πάρεδροι 
6. Ν. Κεχαγιόγλου   Π. Πιτούλιας 
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Γ. Μανακούλης 
8. Ε. Γουναράς    
9. Ι. Ακριβόπουλος ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης  

συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά, Δ. 
Ταχματζίδης, Α. Παπαστεργίου. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 176/2004 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
11. Θ.  Σιδηρόπουλος 
12. Γ. Τροχόπουλος 
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
14. Μ. Σακαλής Δ. Δάσκαλος, Σ. Μηλιόπουλος, Γ. Ορφανίδης, Κ. 

Μιχαηλίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 177/2004 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Σ. Μηλιόπουλος, Γ. 
Ορφανίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 186/2004 
απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Μιχαηλίδης. 

15. Χ. Φουρνιάδης 
16. Χ. Ντόβας 
17. Σ. Κρομμύδας 
18. Β. Ρήσσου 
19. Κ. Χιονίδης 
20. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
21. Ι. Κουρουζίδης 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 188/2004 

απόφασης προσήλθε ο κ. Α. Γκαμπέσης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Σ. Μηλιόπουλος. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 191/2004 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά, Σ. 
Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου. 
7) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 194/2004 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Γ. 
Ορφανίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 197/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Θ. Σιδηρόπουλος. 

22. Δ. Δάσκαλος 
23. Α. Δελαβερίδης 
24. Γ. Μιχαηλίδης 
25. Δ. Ταχματζίδης 
26. Σ. Μηλιόπουλος 
27. Α. Παπαστεργίου 
28. Κ. Πουλασουχίδης 
29. Γ. Ορφανίδης 

   

 
 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 12ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 27-2-2004 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου Αργυρίου Γκαμπέση, που έχει ως εξής: 

Το Νομαρχιακό Συμβούλιο Ημαθίας με το υπ΄αρ. 14/12-1-04 έγγραφό του, 
παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας να διατυπώσει τις απόψεις του επί 
κατατεθείσης Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (Μ.Π.Ε.) που υπέβαλε ο κ. 
Νικόλαος Ηλιάδης για εκμετάλλευση λατομείου μαρμάρων σε δημόσια δασική 
έκταση εμβαδού 20,675 στρεμμάτων στην θέση «Αράπης» του αγροκτήματος 
Σάντας. 

Το Τοπικό Συμβούλιο Καστανιάς με την αρ. 1/2004 απόφασή του δεν 
συναινεί στην έγκριση των όρων της εν λόγω (Μ.Π.Ε.), επικαλούμενο τις ανησυχίες 
των κατοίκων του οικισμού Μ.Σάντας  για αλλοίωση φυσικού περιβάλλοντος, 
διαταραχή του κύκλου νερού κλπ. από την λειτουργία λατομείων μαρμάρου στην 
συγκεκριμένη περιοχή. Κατόπιν αυτών, παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
διατυπώσει τις απόψεις του επί της κατατεθείσης Μ.Π.Ε. από τον κ. Ηλιάδη Νικόλαο 
για εκμετάλλευση λατομείου μαρμάρων σε δημόσια δασική έκταση εμβαδού 20,675 
στρεμμάτων στη θέση «Αράπης» αγροκτήματος Μ.Σάντας. 

Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την υπ’ αριθ. 1/2004 
απόφαση του Τοπικού Συμβουλίου Καστανιάς, με την οποία αυτό εισηγείται 
ομόφωνα κατά της θετικής γνωμοδότησης του Δ.Σ. επί της Μ.Π.Ε. για εκμετάλλευση 
λατομείου μαρμάρου από τον Νικόλαο Ηλιάδη, σε δημόσια δασική έκταση εμβαδού 
20.675 στρεμμάτων στη θέση «Αράπης του αγροκτήματος του οικισμού Μ. Σάντας 
Δ.Δ. Καστανιάς επειδή στην περιοχή του παραπάνω οικισμού λειτουργούν ήδη 4 
λατομεία μαρμάρων, υπάρχουν εγκαταλειμμένα πρώην λατομεία, με αποτέλεσμα την 
αλλοίωση του φυσικού περιβάλλοντος κ.λ.π. 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 18-3-
2004 εισήγηση της επιτροπής Ανάπτυξης του Δ.Σ., με την οποία αυτή εισηγείται κατά 
πλειοψηφία υπέρ της θετικής γνωμοδότησης του Δ.Σ. επί της Μ.Π.Ε. για 
εκμετάλλευση λατομείου μαρμάρου από τον Ν. Ηλιάδη στην παραπάνω περιοχή, 
θεωρώντας ως δεδομένο ότι η εφαρμογή της θα ελέγχεται από τις αρμόδιες 
υπηρεσίες. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Πρόεδρος: Τα θέματα 12 και 13 θα συζητηθούν μαζί γιατί είναι στην ίδια 
περιοχή και είναι ο ίδιος αιτών. 

Πουλασουχίδης: Καταρχήν δεν είναι δύο αιτήσεις του Νικολάου Ηλιάδη όπως 
λέει στο εισηγητικό και όπως λέει και στην πρόσκληση. Είναι δύο διαφορετικές 
αιτήσεις. Πρόκειται για την ίδια συνεχόμενη περιοχή. Επειδή ετέθη σε περιορισμό η 
συνολική έκταση έσπασε σε δύο κι έρχεται σαν δύο αιτήσεις δύο ξεχωριστών 
ατόμων. 

Πρόεδρος: Το Τοπικό Συμβούλιο εκφράζει και πολιτικά τη βούληση του 
οργάνου όσον αφορά και τα αιτήματα των κατοίκων του. Μπορεί να παρεκκλίνει λίγο 
του θέματος αλλά σαν πολιτικό όργανο που είναι, έτσι εκφράζεται. Εμείς εδώ είμαστε 
ανώτερο πολιτικό όργανο και αντιλαμβανόμαστε τα πράγματα πιο σωστά και 
παίρνουμε τις αποφάσεις που πρέπει να πάρουμε. Κατά συνέπεια το 12 και 13 
συζητιούνται ενιαία, είναι ο ίδιος αιτών, αφορά την ίδια έκταση αλλά είναι σπαστή, 
έχει 12.675 και 12.758 το άλλο. Πάμε στο θέμα 12 που αφορά τον Νίκο Ηλιάδη. 

Ποταμόπουλος: Το Τοπικό Συμβούλιο Καστανιάς και οι κάτοικοι της Μ. 
Σάντας δεν δέχονται στο αγρόκτημα Μ. Σάντας στην τοποθεσία «Αράπης» άλλη 
έρευνα μαρμάρων γιατί ήδη υπάρχουν τρία – τέσσερα λατομεία, ήδη η Εγνατία Οδός 
έχει πάρει πολύ μεγάλη έκταση και η περιοχή μοιάζει βομβαρδισμένη. 

Καλαϊτζίδης: Ηρθε το θέμα στην Επιτροπή Ανάπτυξης, είδαμε τις αποφάσεις 
και του Τοπικού Συμβουλίου και του Μορφωτικού Συλλόγου Μ. Σάντας, είδαμε και 
τη μελέτη. Η Επιτροπή κατά πλειοψηφία δέχθηκε την έγκριση της μελέτης των 
περιβαλλοντικών επιπτώσεων χωρίς να λάβει υπόψη της τις αποφάσεις του Τ. 
Συμβουλίου αν και το ζήτησα. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις 



Ουσουλτζόγλου: Θέλω να ρωτήσω αν θα χρησιμοποιηθούν εκρηκτικά και 
όπως προβλέπεται αν θα κατατεθεί εγγυητική κ.λ.π. 

Καλαϊτζίδης: Σύμφωνα με τη νομοθεσία είναι υποχρεωτική η κατάθεση της 
εγγυητικής επιστολής για την αποκατάσταση του περιβάλλοντος μετά το τέλος 
λειτουργίας του λατομείου. Οσον αφορά τα εκρηκτικά αναφέρει ότι δεν θα 
χρησιμοποιηθούν αλλά θα γίνει με μηχανικούς τρόπους η εξόρυξη των μαρμάρων. 

Ουσουλτζόγλου: Είναι εφικτό να γίνει μ΄ αυτούς τους μηχανικούς τρόπους; 
Ας το εξαντλήσουμε γιατί είναι σημαντικό να ξέρουμε πως θα γίνει. 

Καλαϊτζίδης: Θα γίνει με άλλους τρόπους εξόρυξης των μαρμάρων. 
Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Πουλασουχίδης: Συμμετείχα στην Επιτροπή Ανάπτυξης, όπου παρευρισκόταν 

και ο υπεύθυνος μηχανικός του συμπολίτη μας που παρουσίασε την μελέτη κι έδωσε 
τις απαραίτητες εξηγήσεις. Θεωρώ λοιπόν υποχρέωσή μου να ενημερώσω και το 
Σώμα. 1)Οσον αφορά τη χρήση εκρηκτικών, απαγορεύεται από τη μελέτη, που 
σημαίνει ότι οποιαδήποτε παράβαση αυτού του όρου σημαίνει και ανάκληση της 
άδειας. 2)Σχετικά με τον τρόπο αποκομιδής των μαρμάρων, η μελέτη προβλέπει ότι 
θα γίνεται με συρματοκοπή, που δεν είναι τόσο προηγμένη τεχνολογία αλλά είναι 
αποτελεσματική και δεν βλάπτει σημαντικά το περιβάλλον. 3)Σχετικά με τους 
λοιπούς όρους, αποστάσεις κ.λ.π. με βάση το πρακτικό που ήταν αναλυτικό, 
πληρούνται όλες οι προϋποθέσεις για να μπορεί να λειτουργήσει λατομείο στη θέση 
αυτή. Βέβαια απαραίτητο στοιχείο σ΄ αυτές τις περιπτώσεις είναι η κοινωνική 
συναίνεση.  

Εδώ όμως σαν επιτροπή και σήμερα σαν Δημ. Συμβούλιο ερχόμαστε να 
εκφράσουμε γνώμη την οποία ζητάει το Νομ. Συμβούλιο που αφορά τη μελέτη των 
περιβαλλοντικών επιπτώσεων. Θεωρώ λίγο ειρωνικό να λέμε σε κάποιον ότι έχει μία 
πλήρη και ικανοποιητική μελέτη αλλά δεν παρέχουμε τη σύμφωνη γνώμη για την 
έγκριση αυτής της μελέτης. Βέβαια υπάρχει στο μυαλό μας ότι αυτή η μελέτη κάποτε 
θα καταλήξει εφόσον δοθούν και οι λοιπές εγκρίσεις γιατί για να δοθεί άδεια ίδρυσης 
λατομείου εξετάζεται το θέμα από πολλές υπηρεσίες του ελληνικού κράτους για να 
δώσουν την έγκριση τους. Εχει λοιπόν δρόμο μπροστά μέχρι να δοθεί η άδεια 
ίδρυσης λατομείου πλην όμως εμείς σήμερα μιλάμε για την έγκριση της μελέτης  
περιβαλλοντικών επιπτώσεων κι αυτή κατά την εκτίμησή μου είναι πλήρης και πρέπει 
να δώσουμε τη σύμφωνη γνώμη μας. 

Δελαβερίδης: Ερχόμαστε εδώ να εκφράσουμε γνώμη και άποψη για μία 
μελέτη την οποία δεν βλέπουμε, επομένως τί άποψη να εκφράσω εγώ σαν δημ. 
Σύμβουλος; Εχουμε δύο θέσεις, τη θέση της Επιτροπής Ανάπτυξης κι αυτή του 
Τοπικού Συμβουλίου που λέει ότι η περιοχή μοιάζει βομβαρδισμένη, άρα δεν πρέπει 
να δώσουμε άλλες άδειες. Όμως εμείς ερχόμαστε επί της μελέτης να εκφράσουμε 
άποψη, από εκεί και πέρα είναι άλλοι οι αρμόδιοι που θα πρέπει να πάνε, όταν 
τελειώσει το έργο, για να αποκαταστήσουν τις λακκούβες, να δενδροφυτεύσουν και 
να κάνουν ό,τι λέει η μελέτη. Εγώ για τελευταία φορά θα ψηφίσω, όμως την άλλη 
φορά θα ήθελα την μελέτη και μ΄ ενδιαφέρει τουλάχιστον το σημείο εκείνο που 
αναφέρεται στην αποκατάσταση της περιοχής. 

Φουρνιάδης: Εμείς καλούμαστε να αποφανθούμε για τη μελέτη 
περιβαλλοντικών επιπτώσεων. Νομίζω ότι στις μελέτες αυτές υπάρχουν ορισμένα 
στάνταρντς, ορισμένες προδιαγραφές τις οποίες και ο μελετητής και ο πρόεδρος που 
είναι μηχανικός εξετάζουνε. Ως προς τη μελέτη περιβαλλοντικών επιπτώσεων είμαι 
θετικός, έχω όμως επιφυλάξεις ως προς τη θέση του και την αλλοίωση του 
περιβάλλοντος.   

Ορφανίδης: Είναι εμφανές ότι η περιοχή θυμίζει βομβαρδισμένο τοπίο. Θα 
ήθελα όμως να τονίσω όσον αφορά τη μελέτη περιβαλλοντικών όρων, ότι πράγματι 
δεν μπορούμε να αντιταχθούμε. Αυτό που θα πρέπει, και πολύ σωστά το τόνισε και ο 
κ. Δελαβερίδης, είναι αν θα εφαρμοσθεί τελικά ο νόμος, και αναφέρομαι σε λατομεία 
που ρημάξανε τον τόπο, παρατήθηκαν και πρέπει τώρα κάποιος να αναλάβει τη ζημιά 
κι αν δεν έχουν το σθένος να πληρώσουν αυτοί θα πρέπει να πληρώσουμε εμείς. Τα 



λατομεία που έχουν άδειες λειτουργούν σήμερα ή όχι, πληρώνουν ή όχι, τι γίνεται 
τέλος πάντων σ΄ εκείνη την περιοχή; 

Ουσουλτζόγλου: Μιλώντας γενικά για το ζήτημα θα έλεγα ότι θα πρέπει να 
δούμε πως κάποια στιγμή θα πρέπει να χωροθετηθούν ζώνες μαρμάρου, όπως έγινε 
και με τα αδρανή υλικά στο παρελθόν, ούτως ώστε ούτε το περιβάλλον να 
επιβαρύνεται ούτε στο εμπόριο να έχει επιπτώσεις γιατί και τα υλικά τα χρειαζόμαστε 
και είναι σαφής και γνωστή η ανάγκη να υπάρχουν. 

 Το μεγάλο ζήτημα όμως είναι η αποκατάσταση του χώρου και ήδη 
αναφέρθηκαν σ’ αυτήν οι συνάδελφοι, είναι οι μηχανισμοί ελέγχου, αν λειτουργούν 
αυτοί και τι μπορούμε εμείς να κάνουμε, αν μπορούμε να παρακολουθούμε αυτή την 
ιστορία και να συμβάλλουμε ώστε να λειτουργήσουν.  

Πραγματικά όταν ανεβαίνεις στη Σουμελά αυτές οι πληγές που υπάρχουν στο 
βουνό σε πληγώνουν. Οσον αφορά στο συγκεκριμένο θέμα και τη σχέση με την 
προστασία του περιβάλλοντος ρώτησα τον κ. Καλαϊτζίδη για τα εκρηκτικά γιατί 
πραγματικά αυτό με τρομάζει σε σχέση με τις πηγές και βεβαίως σε σχέση και με τον 
θόρυβο.  

Σχετικά με την αποκατάσταση αυτό που πρέπει να γίνει είναι να εφαρμοσθούν 
οι νόμοι. Από το 1993, αν δεν κάνω λάθος, υποχρεώνεται αυτός που εκμεταλλεύεται 
το χώρο να καταθέτει αυτή την εγγυητική επιστολή στο ύψος που προσδιορίζει η 
μελέτη. Αν δεν είναι εντάξει στις υποχρεώσεις του, εκπίπτει στο Δημόσιο οπότε αυτό 
είναι υποχρεωμένο για την αποκατάσταση. Αρα αυτό που εμείς έχουμε να κάνουμε 
είναι να διασφαλίσουμε ότι θα ισχύσουν τα αυτονόητα, να δούμε δηλ. πώς θα κάνει 
το Δημόσιο την αποκατάσταση αν δεν γίνει από τους ιδιώτες, να δούμε πώς θα 
λειτουργήσουν οι υπηρεσίες.  

Μ΄ αυτές τις επιφυλάξεις προσωπικά με βαριά καρδιά, γιατί με στενοχωρεί να 
βλέπω τα βουνά έτσι και ελπίζοντας ότι κάποιοι θα ελέγξουν και κάποιοι θα 
προσπαθήσουν ώστε να διαφυλαχθεί η καλή λειτουργία και να ισχύσουν οι νόμοι, θα 
το υπερψηφίσω. 

Δήμαρχος: Ερχεται η ώρα που πρέπει κάποτε να έχουμε ξεκάθαρη θέση. 
Όπως πολύ καλά γνωρίζετε, το Δημ. Συμβούλιο δεν είναι τεχνοκρατικό όργανο αλλά 
πρωτίστως πολιτικό, πρέπει να λαμβάνει υπόψη την ανάπτυξη, την προστασία του 
περιβάλλοντος, την κοινωνική συναίνεση. Δεν μπορεί για το ένα θέμα να αποφασίζει 
έτσι και για το ίδιο θέμα αλλά σε άλλη περιοχή ν’ αποφασίζει αλλιώς.  

Απόψε το θέμα μας είναι η έκφραση γνώμης για την μελέτη των 
περιβαλλοντικών επιπτώσεων και ο φάκελος να ήταν εδώ και να τον διάβαζα, δεν θα 
καταλάβαινα γιατί δεν είμαι τεχνικός και δεν ντρέπομαι να πω ότι δεν καταλαβαίνω 
ένα θέμα ή δεν το κατέχω σε βάθος.  

Ξέρω όμως σε βάθος ότι αυτές τις αρχές που διακηρύσσω ως Δήμαρχος, να 
τις τηρώ, ξέρω ότι το Τοπικό Συμβούλιο είναι αντίθετο με τη λειτουργία του 
συγκεκριμένου λατομείου για λόγους περιβαλλοντικούς, αισθητικούς και προστασίας 
των υδάτινων πόρων. Φοβούνται μήπως χάσουν τα νερά στη Μ. Σάντα από την 
μεγάλη ανάπτυξη λατομείων, από την επιβάρυνση που έχει η περιοχή ύστερα μάλιστα 
και από τα ανενεργά λατομεία που ενεργοποιήθηκαν κι έγινε η Εγνατία Οδός. 
Μπορούμε να πούμε ναι στη μελέτη που συνέταξε κάποιος πολιτικός μηχανικός αλλά 
ως Δημ. Συμβούλιο δεν πρέπει να λέμε πάντα τα ίδια πράγματα, να σεβόμαστε αυτά 
που είπαμε σε προηγούμενες συνεδριάσεις. Όταν το Τοπικό Συμβούλιο λέει ναι για 
ένα θέμα που το αφορά και είναι στα διοικητικά όρια του οικισμού πρέπει το Δημ. 
Συμβούλιο να συμφωνεί εκτός αν είναι άδικη η απόφαση του Τοπ. Συμβουλίου, που 
εν προκειμένω δεν είναι. 

 Επειδή πρέπει κάποτε στο νομό μας να οριστούν οι ζώνες των λατομικών 
περιοχών για να μπορέσουν οι συμπολίτες μας ή και άλλοι που θέλουν να κάνουν 
έρευνες ή να λειτουργήσουν λατομεία να μη σκάβουν σε οποιοδήποτε βουνό, έστω αν 
έχουν τέλειες μελέτες αποκατάστασης των λατομείων και των ερευνητικών εργασιών. 
Πρέπει να εκφράσουμε τη σύμφωνη γνώμη γι’ αυτή τη μελέτη αφού εξετάστηκε από 
την Επιτροπή Ανάπτυξης κι έχει τις προδιαγραφές που πρέπει να έχουν αυτές οι 
μελέτες. Να μη συμφωνήσουμε να λειτουργήσει κανένα λατομείο σ΄ εκείνη τη 



βεβαρημένη περιοχή και να ζητήσουμε από την αρμόδια υπηρεσία να καθορίσουμε 
τις ζώνες λατομικών περιοχών. 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Πουλασουχίδης: Η Επιτροπή ευτυχώς ή δυστυχώς πρόλαβε τον κ. Δήμαρχο 

και ήδη από προηγούμενο πρακτικό εξέφρασε την άποψη ότι πρέπει να 
προσδιοριστούν ορισμένες χρήσεις όσον αφορά τους στάβλους και τα λατομεία και 
θεωρεί αυτονόητο ότι γι’ αυτές τις μελέτες που εγκρίνονται και γι’ αυτές τις άδειες 
που χορηγούνται με ορισμένους όρους και προϋποθέσεις, τα αρμόδια όργανα κάνουν 
τους απαιτούμενους ελέγχους και πιστοποιούν ότι αυτοί οι όροι που πήρε κάποιος την 
άδεια τηρούνται. Και δεν πρέπει σε καμία περίπτωση οι παραλείψεις κάποιων, είτε 
ιδιωτών είτε του κράτους, να βαρύνουν ανάλογα αιτήματα άλλων που εκ προοιμίου 
δεν πρέπει να θεωρούνται ότι δεν θα τηρήσουν τις υποχρεώσεις που αναλαμβάνουν. 

 Επιπλέον στην Επιτροπή πήραμε την απόφαση, επειδή έρχονται μελέτες για 
τις οποίες εμείς εκφράζουμε γνώμη αλλά τις περισσότερες φορές είναι με μία 
σφραγίδα στην αρχή ή στο τέλος, ο Πρόεδρος της Επιτροπής θα πρέπει να 
μονογράφει και να σφραγίζονται από το Δήμο οι μελέτες σε όλες τις σελίδες τους για 
να ξέρουμε ότι γνωμοδοτήσαμε για τη συγκεκριμένη μελέτη και όχι για κάποια που 
θα βρεθεί στην πορεία της διαδικασίας μέσα στο φάκελο.  

Μ΄ αυτά τα δεδομένα, τοποθετήθηκα και στην Επιτροπή και είπα ότι δεν 
μπορούμε να αποφασίζουμε με βάση αυτό που έχουμε στο μυαλό μας ότι συνέβαινε 
μέχρι τώρα ή ότι ενδεχόμενα θα συμβεί, επειδή κάποιοι θ’ αδιαφορήσουν να προβούν 
στους ελέγχους που επιβάλλονται. Θεωρούμε αυτονόητο ότι το κράτος λειτουργεί και 
οφείλει να ελέγχει και να παρεμβαίνει όταν υπάρχουν παρεκτροπές από τη 
νομιμότητα. 

 Εχοντας λοιπόν στο μυαλό μας ότι υπάρχει αντίθετη άποψη του Τοπ. 
Συμβουλίου κι αυτή καταρχήν μας δεσμεύει όλους, πλην όμως δεν μπορούμε να 
είμαστε ανακόλουθοι με τον εαυτό μας, λέγοντας ότι η μελέτη είναι πλήρης αλλά δεν 
παρέχουμε τη σύμφωνη γνώμη μας, μ΄ αυτή τη λογική η πλειοψηφία της Επιτροπής 
γνωμοδότησε θετικά διατηρώντας τις επιφυλάξεις όσον αφορά τη λειτουργία 
λατομείων σ΄ αυτή την περιοχή και σ΄ άλλες περιοχές του Δήμου μας. 

Δελαβερίδης: Θα υπερψηφίσω τη μελέτη περιβαλλοντικών επιπτώσεων, 
θεωρώντας δεδομένο ότι η εφαρμογή θα ελέγχεται από τις αρμόδιες υπηρεσίες. 

Ουσουλτζόγλου: Με κάλυψε ο κ. Πουλασουχίδης και δεν χρειάζεται να πούμε 
τα ίδια πράγματα. Να υπερτονίσω πάλι αυτό που είπα για τις λατομικές ζώνες. 

Πρόεδρος: Διαμορφώστε κ. Δήμαρχε την πρότασή σας. 
Δήμαρχος: Η πρότασή μου είναι συγκεκριμένη κι έχει τρία σκέλη. Πρώτον ναι 

στην έκφραση γνώμης, δεύτερον όχι στη λειτουργία λατομείου στη συγκεκριμένη 
περιοχή και τρίτον να ζητήσουμε να καθοριστούν επιτέλους λατομικές ζώνες στο 
νομό μας. 

Δελαβερίδης: Αυτή τη στιγμή εμείς εκφράζουμε γνώμη για τη μελέτη. Το 
δεύτερο και τρίτο που λέει ο κ. Δήμαρχος είναι άλλο θέμα και ας το φέρει σε άλλο 
Δημ. Συμβούλιο να το συζητήσουμε. Σήμερα μιλάμε μόνο για τη μελέτη 
περιβαλλοντικών επιπτώσεων και τίποτα άλλο δεν θα συμπεριληφθεί στην απόφαση. 

Πρόεδρος: Το τι θα μπει σε ψηφοφορία δεν θα το αποφασίσετε εσείς κ.  
Δελαβερίδη αλλά το προεδρείο που έχει την ευθύνη των προτάσεων που θα θέσει σε 
ψηφοφορία. 

Δήμαρχος: Σιγά σιγά θα μας απαγορεύσετε να κάνουμε και προτάσεις εδώ 
μέσα. Και στο θέμα της Αμμου ξεκάθαρα τοποθετήθηκα κι εκεί θα έρθει θέμα στο 
Δημ. Συμβούλιο για την ίδρυση της σταβλικής μονάδας. Συγκεκριμένα γι’ αυτό που 
συζητάμε τώρα δεν θα ξανάρθει θέμα στο Δημ. Συμβούλιο για να δώσουμε τη 
δυνατότητα στους συμβούλους να ψηφίσουν και ύστερα από την απόφαση του Τοπ. 
Συμβουλίου συμφωνούμε μ΄ αυτή. Δεν μπορούμε σήμερα να λέμε ναι, χθες να λέγαμε 
όχι και αύριο να πούμε άλλα. Ξεκάθαρα ναι στην έκφραση γνώμης, εφόσον η 
Επιτροπή Ανάπτυξης είδε τη μελέτη και πληροί τις προδιαγραφές, όχι στην ίδρυση – 
λειτουργίας λατομείου εκεί, εφόσον δεν συμφωνεί το Τοπ. Συμβούλιο και πρέπει το 
Δημ. Συμβούλιο να σεβαστεί αυτή την άποψη, και τρίτον πρέπει ο αρμόδιος φορέας 



επιτέλους να καθορίσει τη λατομική ζώνη για να ξέρουν οι άνθρωποι που θα 
κατευθυνθούν, που θα πάνε και πού θα στήσουν τις μονάδες τους. 

Πρόεδρος: Εδώ έχουμε μία εισήγηση του Τοπ. Συμβουλίου Καστανιάς η 
οποία αναφέρεται στην ίδρυση, έχουμε τη γνωμοδότηση κατά πλειοψηφία της 
Επιτροπής Ανάπτυξης που αφορά τη μελέτη και τον καθορισμό των λατομικών 
χώρων. Κατά συνέπεια, επειδή είμαστε πολιτικό  όργανο, μπορούμε να πάρουμε μία 
απόφαση με τα επί μέρους τρία στοιχεία, όπου και την πολιτική  μας θα δείξουμε 
προς τα έξω, ότι δηλ. είμαστε κατά της ιδρύσεως τέτοιων λατομείων και βέβαια ότι 
συμφωνούμε μ΄ αυτή τη μελέτη και να στείλουμε ένα μήνυμα προς τον αποδέκτη που 
θα το λάβει ότι πρέπει δηλ. να καθορίσει τους λατομικούς χώρους, όπως έχει γίνει σε 
πολλά σημεία της Ελλάδας. Νομίζω ότι αυτή η απόφαση μας καλύπτει όλους και το 
Τοπ. Συμβούλιο  και την Επιτροπή Ανάπτυξης και το Δημ. Συμβούλιο. 

Δελαβερίδης: Εδώ πρέπει να εκφράσουμε τη γνώμη μόνο για τη μελέτη. Δεν 
θα βάλουμε ένα, δύο, τρία. Τη μελέτη εγκρίνουμε με την επιφύλαξη από εκεί και 
πέρα αυτών που είπε ο κ. Δήμαρχος. Ετσι συμφωνώ. 

Πουλασουχίδης: Πολύ καλά λέτε κ. Δήμαρχε να ζητήσουμε, έστω κατά 
πλειοψηφία, αυτό το πράγμα από το Νομ. Συμβούλιο είναι όμως μία πολιτική του 
Δήμου που πρέπει να καθοριστεί συνολικά.  Και το πρώτο πράγμα που ρώτησα όταν 
συγκλήθηκε για πρώτη φορά η Επιτροπή Ανάπτυξης ήταν να μας μεταφέρει ποιες 
οδηγίες ή κατευθύνσεις έχει από τον Δήμαρχο γιατί εσείς ασκείτε την πολιτική στον 
Δήμο όσον αφορά τις άδειες βουστασίων ή  λατομείων. Πρέπει να ξέρουμε λοιπόν 
αυτή την πολιτική και ανάλογα να πορευθούμε και να συμπεριφερθούμε στην 
Επιτροπή. Δεν υπήρξε ούτε τότε, ούτε μέχρι σήμερα ενημέρωση από τον Πρόεδρο 
της Επιτροπής ποιες είναι οι προθέσεις του Δημάρχου ή της πλειοψηφίας του Δημ. 
Συμβουλίου όσον αφορά αυτά τα πράγματα. 

 Νομίζετε κ. Δήμαρχε ότι με την ευκαιρία του θέματος του κ. Ηλιάδη, που δεν 
αφορά μάλιστα άδεια λατομικού χώρου αλλά έγκριση περιβαλλοντικών επιπτώσεων, 
θα εκφράσουμε τη θέση μας ως Δημ. Συμβούλιο; Δεν πρέπει να υπάρξει μία 
πρόταση; Υπάρχουν άλλα Τοπ. Συμβούλια που εισηγούνται θετικά. Σήμερα έχουμε 
από την Καστανιά θετική πρόταση όχι για έγκριση μελέτης περιβαλλοντικών 
επιπτώσεων αλλά για άδεια ίδρυσης λατομείου. Η πολιτική μας ποιά είναι απέναντι 
σ΄ αυτό; ΄Η θα την προσδιορίζουμε κάθε φορά ανάλογα με το ποιος είναι ο αιτών;  

Αυτά θα πρέπει να καθοριστούν με αντικειμενικά κριτήρια σε μία συνεδρίαση 
που θ’ αφορά, τα λατομεία, τα βουστάσια, τα καταστήματα υγειονομικού 
ενδιαφέροντος και γενικά όπου θα πρέπει ο Δήμος να έχει μία στρατηγική και μία 
πολιτική. Η αποσπασματική αντιμετώπιση των θεμάτων τελικά είναι και άδικη αλλά 
κυρίως δεν είναι αντικειμενική. 

Δήμαρχος: Πρώτον κ. Πουλασουχίδη στην Επιτροπή Ανάπτυξης όπου 
μετέχετε δεν μεταφέρθηκε από  κανέναν ποια είναι η θέση μου. Όπως γνωρίζετε εγώ 
είμαι ο εκτελεστής των αποφάσεων του Δημ. Συμβουλίου. Το Δ.Σ. ύστερα από 
επεξεργασμένη πρόταση της Επιτροπής λαμβάνει την απόφαση. Αν θέλετε να 
κρυβόμαστε πίσω από το δάχτυλό μας ή να κοροϊδεύουμε τους συμπολίτες μας να το 
κάνουμε. 

 Ηταν ξεκάθαρη η θέση μου ότι κάποτε πρέπει να καθοριστούν λατομικές 
ζώνες. Τρεις είναι οι περιοχές στο Δήμο μας που συνήθως μας απασχολούν η 
Κουμαριά με το Ξηρολίβαδο, η Σάντα με την Καστανιά και οι Γεωργιανοί. Αυτά τα 
τρία Τοπ. Συμβούλια έχουν θετική ή αρνητική γνώμη. Να πούμε ναι στη λειτουργία 
λατομείου στη Σάντα που έχει επιβαρυνθεί και εξήγησα γιατί; Είναι δημόσιος χώρος 
και όχι δημοτικός και δεν μπορούμε να εκφράσουμε γνώμη παρά μόνο για τη μελέτη. 
Δεν πρέπει όμως να στείλουμε ένα μήνυμα στο δημόσιο για τη συναίνεση του Δημ. 
Συμβουλίου αφού η Περιφέρεια, που αμφιβάλω αν γνωρίζει που είναι ο «Αράπης» 
και το «Καστρί» του Βερμίου, θα εκδώσει την άδεια; 

 Ποια πολιτική λοιπόν να χαράξει ο Δήμαρχος; Όχι άλλα λατομεία στην 
περιοχή μας; Αυτό δεν πρόκειται να γίνει. Αν δεν είναι επιβαρημένη περιοχή και 
συμφωνεί το Τοπ. Συμβούλιο τότε θα συμφωνεί και το Δημ. Συμβούλιο, εάν όμως 



είναι όπως στη συγκεκριμένη, ότι και να πω εγώ, το Τοπ. Συμβούλιο είναι αυτό που  
πρώτα και κυρίαρχα έχει άποψη για το θέμα και όχι εμείς. 

Πρόεδρος: Νομίζω ότι η πρόταση του κ. Δημάρχου καλύπτει και το Τοπικό 
και το Δημοτικό Συμβούλιο και την Επιτροπή Ανάπτυξης. Δεν νομίζω ότι υπάρχει 
λόγος να διαφωνήσουμε. 

Πουλασουχίδης: Εγώ δεν διαφώνησα ότι πρέπει να  εκφράσουμε τις 
επιφυλάξεις μας, αλλά διαφώνησα για τον τρόπο με τον οποίο έρχεται το θέμα. Σ΄ 
αυτά τα θέματα ποιος εισηγείται και ποιος δίνει τις πολιτικές λύσεις; 

Πρόεδρος: Δηλαδή στο Τοπικό Συμβούλιο Καστανιάς υπέδειξε ο κ. Δήμαρχος 
τι απόφαση να πάρει; 

Πουλασουχίδης: Είπε ο κ. Δήμαρχος ότι είναι εκτελεστικό όργανο αλλά 
υπάρχει όμως και η πλειοψηφία  που εκφράζει κι αυτή την πολιτική της. Αν όμως 
πούμε εμείς κάτι, θα πει ο κ. Δήμαρχος: «εμείς εκλεγήκαμε άρα εμείς κανονίζουμε 
και προγραμματίζουμε τι θα γίνει». Αυτό λοιπόν λέω κι εγώ ότι εσάς επέλεξε ο λαός 
της Βέροιας κι εσείς να αποφασίσετε τι θα κάνετε γενικά με τα λατομεία και δεν θα 
περιμένουμε κάθε φορά τη Σάντα να πει ναι ή όχι αλλά θα έχουμε κι εμείς τις 
κατευθύνσεις μας με μία απόφαση του Δημ. Συμβουλίου που θα αφορά όλα τα 
Δημοτικά Διαμερίσματα του Δήμου μας.  

Και δεν πρέπει να καθυστερούμε γιατί όντως πρέπει να δοθεί αυτό το μήνυμα 
στην Περιφέρεια και συμφωνώ με τον κ. Δήμαρχο. Αλλά ας έρθει θέμα έκφρασης 
γνώμης του Δημ. Συμβουλίου σχετικά με τις χρήσεις λατομικών χώρων, να υπάρχει 
μία εισήγηση από τον κ. Δήμαρχο, να τοποθετηθούμε και να ληφθεί μία απόφαση. 

Πρόεδρος: Αυτό που λέτε εσείς να γίνει γενικότερα δεν μπορεί να ακυρώσει 
το σημερινό που είναι ειδικότερο. Νομίζω ότι αυτό είναι ένα θέμα που μπορεί να μας 
απασχολήσει σε επόμενη συνεδρίαση πλην όμως δεν μπορεί να ακυρώσει τη 
σημερινή πρόταση του κ. Δημάρχου. 

Δήμαρχος: Κάνουμε πρόταση στο Νομ. Συμβούλιο να ξεκινήσει τη 
διαδικασία καθορισμού των λατομικών ζωνών κι όταν θα μας ρωτήσει ποια είναι η 
γνώμη μας τότε θα την πούμε. Σήμερα το προκαλούμε να ξεκινήσει αυτή τη 
διαδικασία και τίποτα παραπάνω. 

Ηλιάδης: Θα ήθελα να ρωτήσω τους λόγους άρνησης του Τοπ. Συμβουλίου 
για να μπορέσω να επιχειρηματολογήσω και ν’ απαντήσω γιατί νομίζω ότι από την 
ίδια τη μελέτη αν είναι αυτά τα επιχειρήματα που έχουμε πληροφορηθεί έχουν 
απορριφθεί. Προς τι λοιπόν η αρνητική θέση; 

Ποταμόπουλος: Το Τοπ. Συμβούλιο και όλοι οι κάτοικοι του οικισμού Μ. 
Σάντας διαφωνούν διότι ήδη υπάρχουν τρία – τέσσερα λατομεία, ήδη το νερό τους 
εδώ και 8 χρόνια που έγινε η γεώτρηση είναι θολό και δεν μπορεί να καθαρίσει και τα 
κοπάδια που βοσκούσαν έφυγαν από την περιοχή. 

Ηλιάδης: Δίνουμε απάντηση και για τα θέματα του νερού και του 
περιβάλλοντος. Εγώ είμαι περήφανος που ασχολούμαι με το μάρμαρο και να σας πω 
ότι υπάρχει άνθρωπος που δεν γνωρίζει που είναι η Ελλάδα αλλά γνωρίζει ότι η 
Βέροια έχει μάρμαρα. Αυτό μόνο θέλω να σκεφτείτε και τίποτε άλλο. 

Πρόεδρος: Ολοκληρώθηκε η συζήτηση, η πρόταση του κ. Δημάρχου έχει τρία 
σκέλη: ναι στην έκφραση θετικής γνώμης για τη συγκεκριμένη μελέτη, όχι στην 
ίδρυση λατομείου στην περιοχή, σύμφωνα με την εισήγηση του Τοπ.Συμβουλίου και 
απόφαση καθορισμού λατομικών χώρων προς τους αρμοδίους φορείς.  
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με το 1ο σκέλος της πρότασης του κ. Δημάρχου 
για θετική γνωμοδότηση επί της Μ.Π.Ε.; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής συμφώνησαν 22 σύμβουλοι: 

Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. 
Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Σ. 
Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης, Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Δ. Δάσκαλος,  
Α. Δελαβερίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης. 
  Κατά της πρότασης αυτής ψήφισε ο δημαρχιακός πάρεδρος Π. Ποταμόπουλος. 



  Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με το 2ο σκέλος της πρότασης του κ. Δημάρχου 
περί μη σύμφωνη γνώμης του Δ.Σ. για χορήγηση άδειας λειτουργίας & εκμετάλλευσης 
άλλου λατομείου μαρμάρου στην περιοχή της Μ. Σάντας; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής συμφώνησαν 17 σύμβουλοι: 

Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. 
Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Σ. 
Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης, Γ. Ορφανίδης. 
  Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Δ. 
Δάσκαλος,  Α. Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Κ. Πουλασουχίδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με το 3ο σκέλος της πρότασης του κ. Δημάρχου 
περί θέσης του Δ.Σ. για τον καθορισμό λατομικών ζωνών στο Νομό μας; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 22 σύμβουλοι:   

Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. 
Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Σ. 
Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης, Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Δ. Δάσκαλος,  
Γ. Μιχαηλίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης. 
 Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Α. Δελαβερίδης. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 27-2-2004 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Α. Γκαμπέση. 
2.- Το με αριθ. πρωτ. 14/12-1-2004 έγγραφο του Νομαρχιακού Συμβουλίου Ημαθίας. 
3.-Την από 22-1-2004 επιστολή του Μ.Σ. Μ.Σάντας προς το Τ.Σ. Καστανιάς, με την 
οποία ζητά τη λήψη αρνητικής απόφασης για τη λειτουργία λατομείων στην περιοχή 
Μ.Σάντας. 
4.-  Την με αριθ. 1/2004 απόφαση του Τοπικού Συμβουλίου Καστανιάς. 
5.- Την από 18-3-2004 εισήγηση της επιτροπής Ανάπτυξης του Δ.Σ. 
6.  Την πρόταση του Δημάρχου. 
7.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
8.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) καθώς και του Ν. 
2539/97. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Α) Γνωμοδοτεί υπέρ της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (Μ.Π.Ε.) 
για εκμετάλλευση λατομείου μαρμάρου από τον Νικόλαο Ηλιάδη σε δημόσια δασική 
έκταση εμβαδού 20.675 στρεμμάτων στη θέση «Αράπης» του αγροκτήματος Μ. 
Σάντας και θεωρεί ως δεδομένο ότι θα γίνεται έλεγχος από τις αρμόδιες υπηρεσίες για 
την εφαρμογή της. 
 Β) Εκφράζει τη θέση του κατά της χορήγησης οποιασδήποτε άδειας 
λειτουργίας λατομείου μαρμάρου στην ευρύτερη περιοχή του αγροκτήματος Μ. 
Σάντας Δ.Δ. Καστανιάς Δήμου Βέροιας. 
 Γ) Ζητάει από το Νομαρχιακό Συμβούλιο να κινήσει τη διαδικασία 
καθορισμού λατομικών ζωνών στο Νομό Ημαθίας, για την προστασία του φυσικού 
περιβάλλοντος από τη δημιουργία λατομικών χώρων σε ήδη βεβαρημένες ή 
ιδιαίτερου φυσικού κάλλους περιοχές.  



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  188 / 2004 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Δ. Δάσκαλος 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Α. Δελαβερίδης 

 Ι. Καλαϊτζίδης Γ. Μιχαηλίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Δ. Ταχματζίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Παπαστεργίου 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Γ. Τροχόπουλος Γ. Ορφανίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά   
 Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π. Ποταμόπουλος   
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  13-4-2004 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


